

中国科技核心期刊
中国科技论文统计源期刊
美国《化学文摘》(CA)收录期刊
波兰《哥白尼》(IC)收录期刊
美国《剑桥科学文摘》(CSA)收录期刊

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R
CODEN HYXAAM

海南医学院 学报

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY



中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
中文生物医学期刊文献数据库收录期刊
中国生物学文献数据库收录期刊
中文科技期刊数据库收录期刊
《中国生物学文摘》收录期刊
《中华首席医学网》全文收录期刊
CCEPS中文电子期刊服务全文收录期刊
《中文科技资料——医药卫生》收录期刊

23

2016

第22卷 第23期
Vol.22 No.23

ISSN 1007-1237



9 771007 123030

海南医学院学报

Journal of Hainan Medical University

半月刊 第 22 卷第 23 期(总第 174 期) 2016 年 12 月出版 1995 年 5 月创刊

主管
海南省教育厅

主办
海南医学院

编辑
海南医学院编辑委员会

出版
《海南医学院学报》编辑部
<http://www.hnykdxhb.com>
<http://hnyy.chinajournal.net.cn>
地址: 海南省海口市学院路 3 号
(571199)
电话: +86-898-66893391
传真: +86-898-66890465
E-mail: hnyxyxb@126.com

名誉主编
焦解歌

主编
刘军保

执行主编
屈顺海

印刷

海口永发印刷厂有限公司

发行

海南省报刊发行局
国内外公开发行

订购

全国各地邮政局
邮发代号 84-14

广告许可证

琼工商广字 018 号

中国标准刊号

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R

国际期刊 CODEN 编号

CODEN: HYXAAM

定价

每期 15.00 元

出版日期

2016 年 12 月 14 日

2016 年版权归属主办单位所有

目 次

【基础医学】

- 胶质瘤组织中膜联蛋白 A2 和锌指转录因子 Snail 的表达及相应 siRNA 对胶质瘤细胞的调节作用 邓正海, 侯颖智(2793)
妊娠期糖尿病胎盘中 miR-95、-548am、-1246 的表达及其与脂肪细胞因子、葡萄糖转运体的关系 檀丽, 彭巧捷, 陈丽春(2797)
EGFR-TKI 联合¹²⁵I 粒子植入治疗对ⅢB~Ⅳ期肺癌组织的杀伤效应评估 向爱生(2800)

【临床医学】

- 原发性高血压患者血清同型半胱氨酸含量与颈动脉粥样硬化、左心室舒张功能的相关性 袁坚宾(2804)
介入治疗用于急性心肌梗死合并恶性心律失常的临床效果分析 吴苏亚, 贺海龙(2808)
乙酰半胱氨酸联合丹红注射液对 IPF 患者肺功能及血清 TNF-α、TGF-β1 的影响 赵丽, 武忠(2811)
噻托溴铵联合沙美特罗替卡松吸入对中重度稳定期 COPD 患者气道功能和气道炎症的影响 向敏(2814)
高胆固醇血症患者氧化指标、炎症因子及血管内皮功能的变化及意义 杜平, 曹邓晗(2818)
早期糖尿病肾病患者血清 RBP、NEFA、FKN 含量与尿蛋白排泄及肾小球滤过功能损伤的关系 杨志, 张骥, 唐立萍(2822)
Solitaire AB 支架取栓术对进展性脑梗死患者血管内皮功能及炎性因子的影响 吴志宝, 韩雪娟, 张自豪, 等(2826)
经支气管镜灌注治疗联合常规化疗用于耐多药肺结核的疗效评估 李阳(2829)
神经节苷脂联合左旋多巴治疗帕金森病的机制研究 李琼, 李楠楠, 朱洁(2833)
赫赛汀联合紫杉醇十替吉奥二线方案对 Her-2 阳性胃癌患者恶性程度及血管新生的影响 李蕾帆, 汪秀云, 许辉琼, 等(2837)
结肠癌根治术后血清 VEGF、HIF-1α 含量与肿瘤复发及复发病灶中癌细胞恶性程度的关系 谢兆弟, 武强, 黄键, 等(2841)
鼻空肠营养管在急性胰腺炎治疗中的应用 田莉, 杨小飞, 马志胜(2844)
胆舒胶囊联合喜炎平治疗急性胆囊炎的机制研究 王宏亮, 袁吕荣, 刘亚明(2847)
URL、MPCNL、RLU 三种微创术式用于输尿管上段结石治疗的成功率及创伤程度比较 刘新峰(2851)

[期刊基本参数] CN 46-1049/R * 1995 * m * A4 * 144 * zh * P * ￥15.00 元 * 1000 * 41 * 2016-23

- 腹腔镜和输尿管镜手术用于输尿管上段复杂性结石治疗的效果及神经体液变化的评估 邱承俊, 敖松, 程立, 等(2855)
- 激素替代治疗对宫颈鳞状细胞癌患者术后性激素及肿瘤标志物的影响 丁红岩, 徐洪阁, 高金瑜, 等(2858)
- 间断通气预处理对肺癌根治术中单肺通气时肺损伤以及 HIF-1 α / HO-1 表达的影响 刘文雄, 高敏, 庞晓宏(2862)
- 顺铂联合紫杉醇同步放化疗对中晚期宫颈癌患者免疫功能及血清 CYFRA21-1、SCC-Ag 的影响 童武松, 王松林, 潘金华(2866)
- 赫赛汀联合阿霉素脂质体治疗 HER-2 阳性乳腺癌的肿瘤负荷及毒副反应评估 闻国权, 吴淑仪, 黎冠宏(2869)
- 硫酸镁联合硝苯地平对妊娠期高血压患者血流动力学和尿蛋白水平的影响 牛玉伟, 刘荃, 王宏宇(2873)
- 复方苦参注射液联合平消片治疗乳腺癌的机制研究 李晓莉, 胡鹏涛, 曹予文(2876)
- 丹参注射液对妊娠高血压综合征患者氧化应激及炎性因子的影响 张俊清, 高巍(2880)
- 轮状病毒性肠炎患儿肝功能、心肌酶谱指标的变化及临床意义 杨兰萍(2883)
- 重症手足口病患儿的营养状况评估及其与靶器官功能损伤、免疫应答的相关性研究 陈永英(2886)
- 系统家庭治疗对精神分裂症患者康复的影响 张炜, 李娜, 李英亭, 等(2890)
- 奥氮平联合无抽搐电休克治疗对精神分裂症患者细胞因子、sTNFRs 及神经电生理特征的影响 程伟(2893)
- 曲安奈德联合盐酸氨溴索治疗分泌性中耳炎患者的临床疗效及对机体炎性因子、细胞免疫指标的影响 胡全福, 欧阳绍基, 姚榕威, 等(2897)
- 乳化超声吸除术联合人工晶状体植入治疗糖尿病性白内障的机制研究 高玮, 张超, 贾丽, 等(2901)
- 超声乳化、人工晶状体植入联合小梁切除术治疗 ACG 合并 Cat 的临床分析 吴群, 郝丽丽, 陶雯璇, 等(2905)
- 寻常性银屑病的皮肤镜特征及促炎因子、TGF- β 信号通路、凋亡分子的表达量 杨番, 吕世超(2908)
- 他汀类药物联合参麦注射液治疗腋臭症的机制研究 张玉景, 张君利, 李鹏, 等(2911)
- 妇科腹腔镜手术麻醉方式选择对患者循环及应激反应的影响 张文东, 许艳春(2915)
- 局部枸橼酸抗凝法在重症患者连续性肾脏替代治疗中的应用研究 由丽丽(2918)
- 舒芬太尼联合不同浓度罗哌卡因分娩镇痛对母体影响的研究 王汉和, 蒋曼珈, 廖万东(2921)
- 丙泊酚复合芬太尼或地佐辛用于结肠镜下息肉摘除术的镇痛效果及神经体液变化的研究 谢东武(2925)
- 胃癌术前多层螺旋 CT 增强扫描对 TNM 分期的判断价值及其与肿瘤标志物、增殖分子表达的关系 吴爱军, 张振显(2928)

【综述·讲座】

- 中医非药物疗法治疗膝骨关节炎研究进展 李冬梅, 顾频颖, 殷磊(2932)
- 黑色瘤恶性表型相关 MicroRNA 研究进展 曲岩, 李伟, 王加志, 等(2934)

海南医学院学报

编辑委员会

顾问: 白志勤 廖小平

李永春

名誉主编: 焦解歌

主编: 刘军保

副主编: 陈玉民 陈志斌

执行主编: 屈顺海

中国编委(以下按姓氏笔画排列)

邓芳成 王宇田 白志明 刘明生
孙公凯 李羲 肖劲逐 杨世忠
杨建军 张彩虹 孟志斌 易西南
郝新保 钱士匀 涂蓉 黄元华
董克家 谢祁阳 蔡望伟 谭光宏

国际编委

Nigel J. Temperton (英国)
Jimmy Thomas Efird (美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Malcolm K.Jones (澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit (泰国)
Farouk M.F. El-sabban (美国)
F.Dewolfe Miller (美国)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)
Usa Lek-Uthai (泰国)
Kabkaew L. Sukontason (泰国)
Kom Sukontason (泰国)
Kusal K Das (印度)
Luca Vannucci (捷克共和国)
Asad U Khan (印度)
Nilanjan Chakraborty (印度)
Amere Subbarao Sreedhar (印度)
Liang Qiao (香港)

英文编辑

F.Dewolfe Miller (美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Usa Lek-Uthai (泰国)
Malcolm K.Jones (澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit (泰国)
Jimmy Thomas Efird (美国)
Luca Vannucci (捷克共和国)
Farouk M.F. El-sabban (美国)
Nigel J. Temperton (英国)
Asad U Khan (印度)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)

Journal of Hainan Medical University

Semimonthly Vol.22 No.23 (Total 174) Dec. 2016

Competent Authority

Educational Department of Hainan Province

Sponsored by

Hainan Medical University

Edited by

Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University

Published by

Editorial Department of Journal of Hainan Medical University

<http://www.hnykdx.com>

<http://hnyy.chinajournal.net.cn>

Address: No. 3 Xuanyuan Road, Haikou, Hainan 571199

Tel: +86-898-66893391

Fax: +86-898-66890465

E-mail: hnyxyxb@126.com

Publishing Contact Person: Zhang Xian-di

Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Printed by

Yongfa Printing Plant in Haikou

Distributor

Distribution Bureau of Newspaper Magazine in Hainan Province

Publication at Home and Abroad

Domestic Subscription: Domestic Local Post Office

Postal Distributing Code

84-14

Advertisement License

Qiong 018

Chinese Standard Periodical Number

ISSN 1007-1237

CN 46-1049/R

CODEN:

HYXAAM

Price

¥15.00

Publishing Date

14th Dec. 2016

Copyright© 2016 by the Sponsors

Contents

- Annexin A2 and zinc finger transcription factor Snail expression in glioma tissue and the regulating effect of corresponding siRNA on glioma cells DENG Zheng-hai, HOU Ying-zhi (2793)
- miR-95, -548am and -1246 expression in placenta tissue of gestational diabetes mellitus as well as their relationship with adipocytokines and glucose transporters TAN Li, PENG Qiao jie, CHEN Li-chun (2797)
- Killing effect of EGFR-TKI combined with 125I seed implantation therapy on III B~IV stage lung cancer tissue XIANG Ai-sheng (2800)
- Correlation between serum homocysteine content and carotid atherosclerosis as well as left ventricular diastolic function in patients with essential hypertension YUAN Jian-bin (2804)
- Clinical effect of interventional therapy applied in acute myocardial infarction merged with malignant arrhythmia WU Su-ya, HE Hai-long (2808)
- Effects of combination of acetyl cysteine and Dan Hong Injection on pulmonary function and serum levels of TNF- α and TGF- β 1 in patients with IPF ZHAO Li, WU Zhong (2811)
- Effect of tiotropium bromide combined with salmeterol fluticasone inhalation on airway function and airway inflammation in patients with moderate-severe stable COPD XIANG Min (2814)
- Variation and significance of oxidative indexes, inflammatory factors and function of vascular endothelium in hypercholesterolemia patients DU Ping, CAO Deng-han (2818)
- Relationship of serum RBP, NEFA and FKN content with urinary protein excretion and glomerular filtration function damage in patients with early diabetic nephropathy YANG Zhi, ZHANG Ji, TANG Li-ping (2822)
- Effects of Solitaire AB stent thrombectomy on the vascular endothelial function and inflammatory cytokines in patients with progressive cerebral infarction WU Zhi-bao, HAN Xue-juan, ZHANG Zi-hao, et al. (2826)
- Curative effect of transbronchoscopic perfusion combined with conventional chemotherapy for multi-drug resistant tuberculosis LI Yang (2829)
- Research on mechanism of Ganglioside and Levodopa combined therapy for Parkinson's Disease LI Qiong, LI Nan-nan, ZHU Jie (2833)
- Effect of herceptin combined with second-line therapy paclitaxel + S-1 on the malignant degree and angiogenesis in patients with HER-2-positive gastric cancer LI Lei-fan, WANG Xiu-yun, XU Hui-qiong, et al. (2837)
- Relationship between serum VEGF, HIF-1 α content and tumor recurrence as well as the malignant degree of cancer cells in recurrent lesions after radical operation for colon cancer XIE Zhao-di, WU Qiang, HUANG Jian, et al. (2841)
- Application of nasointestinal feeding tube in the treatment of acute pancreatitis TIAN Li, YANG Xiao-fei, MA Zhi-sheng (2844)
- Mechanism of Danshu capsules combined with Xianping for acute cholecystitis WANG Hong-liang, YUAN Lv-rong, LIU Ya-ming (2847)
- Success rate and trauma degree of three minimally invasive operating methods URL, MPCNL and RLU for upper ureteral calculi LIU Xin-feng (2851)
- Effect and neurohumoral changes of laparoscopic and ureteroscopic surgery for treatment of complicated upper ureteral calculi QIU Cheng-jun, AO Jin-song, CHENG Li, et al. (2855)
- Effect of hormone replacement therapy on sex hormones and tumor markers in cervical squamous cell carcinoma postoperative patients DING Hong-yan, XU Hong-ge, GAO Jin-yu, et al. (2858)

Editorial Board of Journal of Hainan Medical University

Consultants

BAI Zhi-qin, LIAO Xiao-ping,
LI Yong-chun

Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge
LIU Jun-bao

Editor-in-Chief

WEN Guo-quan, WU Shu-yi, LI Guan-hong (2869)

Associate Editor-in-Chief

CHEN Yu-min, CHEN Zhi-bin

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Members of Editorial Board

Nigel J. Temperton (UK)
Jimmy Thomas Efird (USA)
Guido Favia Camerino (Italy)
Farouk M.F. El-sabban (PhD, U.S.A.)
F. Dewolfe Miller (PhD, U.S.A.)
Malcolm K. Jones (PhD, Australia)
Viroj Wiwanitkit (MD, Thailand)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)
Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)
Kabkaew L. Sukontason (PhD, Thailand)
Kom Sukontason (PhD, Thailand)
Kusal K Das (PhD, India)
Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)
Asad U Khan (PhD, India)
Nilanjan Chakraborty (PhD, India)
Amere Subbarao Sreedhar (PhD, India)
Liang Qiao (PhD, Hongkong)
DENG Fang-cheng (MD, China)
WANG Yu-tian (MD, China)
BAI Zhi-ming (MD, China)
LIU Ming-sheng (MD, China)
SUN Gong-kai (MD, China)
LI Xi (MD, China)
XIAO Jin-zhu (MD, China)
YANG Shi-zhong (MD, China)
YANG Jian-jun (MD, China)
ZHANG Cai-hong (MD, China)
MENG Zhi-bin (MD, China)
YI Xi-nan (MD, China)
HAO Xin-bao (MD, China)
QIAN Shi-yue (MD, China)
TU Rong (MD, China)
HUANG Yuan-hua (MD, China)
DONG Ke-jia (MD, China)
XIE Qi-yang (MD, China)
CAI Wang-wei (MD, China)
TAN Guang-hong (MD, China)

English Editors

F. Dewolfe Miller (PhD, U.S.A.)
Guido Favia Camerino, Italy
Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)
Malcolm K. Jones (PhD, Australia)
Viroj Wiwanitkit (PhD, Thailand)
Jimmy Thomas Efird Honolulu, USA
Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)
Farouk M.F. El-sabban (PhD, USA)
Nigel J. Temperton London, UK
Asad U Khan (PhD, India)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

- Effects of intermittent ventilation pretreatment on one-lung ventilation-induced lung injury in radical operation for lung cancer as well as HIF-1 α / HO-1 expression LIU Wen-xiong, GAO Min, PANG Xiao-hong (2862)
- Effect of concurrent chemoradiotherapy with cisplatin and paclitaxel on the immunological function and serum CYFRA21-1 and SCC-Ag in patients with middle and advanced cervical cancer TONG Wu-song, WANG Song-lin, PAN Jin-hua (2866)
- Assessment of the tumor load as well as toxic and side effects after herceptin combined with doxorubicin liposome treatment of HER-2 positive breast cancer WEN Guo-quan, WU Shu-yi, LI Guan-hong (2869)
- Effect of the combination of magnesium sulfate and nifedipine on hemodynamics and urinary protein levels of patients with gestational hypertension NIU Yu-wei, LIU Quan, WANG Hong-yu (2873)
- Mechanism of Compound Radix Sophorae Flavescentis Injection combined with Xiaoyao pill treating breast cancer LI Xiao-li, HU Peng-tao, CAO Yu-wen (2876)
- Effect of Danshen injection on the oxidative stress and inflammatory cytokines in patients with pregnancy-induced hypertension syndrome ZHANG Jun-qing, GAO Wei (2880)
- Changes and clinical significance of liver function and myocardial zymogram in children with rotavirus enteritis YANG Lan-ping (2883)
- Nutritional status of children with severe hand-foot-mouth disease and its correlation with target organ damage and immune response CHEN Yong-ying (2886)
- Effects of systemic family therapy on the rehabilitation in patients with schizophrenia ZHANG Wei, LI Na, LI Ying-ting, et al. (2890)
- Effect of olanzapine combined with modified electroconvulsive therapy on cytokines, sTNFRs and neural electrophysiological characteristics in patients with schizophrenia CHENG Wei (2893)
- Clinical effects of triamcinolone acetonide ammonia bromine joint hydrochloric acid on patients with secretory otitis media and their influences on the body's inflammatory factor and cellular immunologic parameters HU Quan-fu, OUYANG Shaoji, YAO Rong-wei, et al. (2897)
- Mechanism of phacoemulsification combined with intraocular lens implantation for diabetic cataract treatment GAO Wei, ZHANG Chao, JIA Li, et al. (2901)
- Analysis of phacoemulsification, intraocular lens implantation, and trabeculectomy in the treatment of angle-closure glaucoma merged with cataract WU Qun, HAO Li-li, TAO Wen-xuan, et al. (2905)
- Features under dermoscopy as well as the expression of pro-inflammatory factors, TGF- β signaling pathway and apoptosis molecules of psoriasis vulgaris YANG Fan, LV Shi-chao (2908)
- Study on the mechanism of statins combined with Shenmai injection in the treatment of sepsis ZHANG Yu-jing, ZHANG Jun-li, LI Peng, et al. (2911)
- Effect of different anesthesia methods on the circulation and stress reaction in patients underwent gynecological laparoscopic surgery ZHANG Wen-dong, XU Yan-chun (2915)
- Effects of regional citrate anticoagulation for continuous renal replacement therapy in surgical patients YOU Li-li (2918)
- Effects of sufentanil combined with different concentrations of ropivacaine for labor analgesia on the maternal WANG Han-he, JIANG Min-jia, LIAO Wan-dong (2921)
- Analgesic effects of propofol combined with fentanyl or dezocine for polypectomy under colonoscope as well as the neurohumoral changes XIE Dong-wu (2925)
- Value of preoperative enhanced multi-slice spiral CT scan for judging TNM staging of gastric cancer as well as its relationship with tumor marker and proliferation molecule expression WU Ai-jun, ZHANG Zhen-xian (2928)



海南医学院学报

1995年5月创刊·半月刊
2016年第22卷第23期(总第174期)

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY

Started in 1995, Semimonthly
No.23 Vol.22 Sum.174 2016

主管单位 海南省教育厅

主办单位 海南医学院

编辑单位 海南医学院学报编辑委员会

主编 刘军保

执行主编 屈顺海

出版单位 海南医学院学报编辑部

印刷单位 海口永发印刷厂有限公司

发行范围 国内外公开发行

发行 海口市邮政局

订阅 全国各地邮政局

电话 (0898) 66893391

传真 (0898) 66890465

地址 海南省海口市学院路(571199)

电子信箱 hnyxyxb@126.com

主页 <http://hnyy.cbpt.cnki.net>

<http://www.hnykdxhb.com>

出版日期 2016年12月14日

Competent Authorities: Education Department of Hainan Province

Sponsored by: Hainan Medical University

Edited by: Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University

Editor-in-Chief: LIU Jun-bao

Executive Editor-in-Chief: Qu shun-hai

Publishing: Editorial Board of Journal of Hainan Medical University

Printing by: Yongfa Printing Plant in Haikou

Distributing Range: Public Availability Domestic and Overseas

Distributor: Post Bureau of Haikou

Domestic Subscription: Post Offices All Over China

Telephone: (0898) 66893391

Fax: (0898) 66890465

Address: Xueyuan Road, Haikou, Hainan (571199)

Email Address: hnyxyxb@126.com

Home Page: <http://hnyy.cbpt.cnki.net>

<http://www.hnykdxhb.com>

Published on: Dec. 14th 2016

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R

广告许可证: 琼工商广字018号 邮发代号: 84-14 定价: 15.00元